Special Stamp Issue 
“Hong Kong, China – Austria Joint Issue on Fireworks”
Fact Sheet
	郵品單
Product
	單位售價
（元）
Unit

Selling Price
	每名排隊顧客
限購數量
Sales Restriction

Per Queuing Customer

	新郵票
(一套兩款設計)

Mint Stamp 

(a set of 2 designs)
	$5
	每款設計各十版
(即250 套郵票)

10 sheets of each design

(viz. 250 stamps of each design)

	郵票小型張
(嵌有一套兩款以“水晶飾布”製作，面值各50 元郵票)

Stamp Sheetlet

(a set of 2 stamps of $50 each, with crystal fabric)


	$100
	5 張
5 sheets



	貼有一套兩款郵票(面值各5 元)並以特別
郵戳蓋銷的首日封
(只於二○○六年八月二十二日在39 間集郵局發售)

Serviced First Day Cover affixed with a set of 2 stamps ($5 each) and datestamped with the special postmark

(only available at 39 philatelic offices on 22 August 2006)


	$13.50
	5 個
5 covers

	貼有一張郵票小型張並以特別郵戳蓋銷的首日封，郵票小型張上嵌有兩款以“水晶飾布”製作，面值各港幣50 元的郵票(只於二○○六年八月二十二日在39 間集郵局發售)

Serviced First Day Cover affixed with a Stamp Sheetlet of 2 HK$50 stamps with Crystal Fabric and datestamped with the special postmark

(only available at 39 philatelic offices on 22 August 2006)


	$103.50
	5 個
5 covers

	貼有一張聯合發行的郵票小型張的首日封，小型張上嵌有兩款以“水晶飾布”製作的郵票(其中一枚由香港郵政發行，面值港幣50 元，另一枚則由奧地利郵政發行，面值3.75 歐元)，分別以香港郵政及奧地利郵政特別郵戳蓋銷

(只於二○○六年八月二十二日在39 間集
郵局發售)

Serviced First Day Cover affixed with a Joint Stamp Sheetlet of 2 stamps with Crystal Fabric, one stamp issued by Hongkong Post (HK$50) and the other by Austrian Post (EUR3.75) and datestamped with the special postmarks of Hongkong Post and Austrian Post, respectively

(only available at 39 philatelic offices on 22 August 2006)


	$103.50
	5 個
5 covers

	套摺
(內載全套兩款郵票，面值各5 元)

Presentation Pack

(with 1 set of 2 stamps of $5)


	$18
	5 個
5 packs

	紀念套摺
(內載一張聯合發行的郵票小型張，小型張上嵌有兩款以“水晶飾布”製作的郵票，其中一枚由香港郵政發行，面值港幣50 元，另一枚則由奧地利郵政發行，面值3.75 

歐元)

Souvenir Pack

(containing a Joint Stamp Sheetlet of 2 stamps with Crystal Fabric, one stamp issued by Hongkong Post (HK$50) and the other by Austrian Post (EUR3.75))


	$120
	5 個
5 packs


